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Ikkemedlem af udvalget Susanne Eilersen (DF) har den 13. november 
2019 stillet følgende spørgsmål nr. 5, som hermed besvares. 
 
Spørgsmål nr. 5: 
Kan ministeren redegøre for, om forsvaret er i pladsmangel på Ryes 
Kaserne i Fredericia efter udvidelse med et regiment og nye værneplig-
tige soldater på matriklen? Og vil det i den forbindelses afhjælpe for-
svarets pladsmangel, hvis de barakker der er opført til den midlertidige 
politiskole på Ryes Kaserne kunne blive stående, og permanent overgå 
til brug for forsvaret? 
 
Svar: 
Der er på baggrund af forsvarsforliget iværksat tilpasninger og nybyg-
gerier på Ryes Kaserne, der tager højde for tilførsel af enheder og per-
sonel. Forsvarsministeriets Ejendomsstyrelse har i den forbindelse op-
lyst, at Forsvarskommandoen ikke har tilkendegivet, at der er et yder-
ligere behov for plads ud over det allerede iværksatte på Ryes Kaserne.  
 
Ejendomsstyrelsen har endvidere oplyst, at de i den nærmeste fremtid 
vil foretage en besigtigelse af de midlertidige pavilloner. På baggrund 
af dette vil Ejendomsstyrelsen i samarbejde med Forsvaret vurdere, om 
de med fordel kan erstatte andre bygninger på kasernen, der eventuelt 
er i dårligere stand. Såfremt besigtigelsen viser, at en overtagelse kan 
være relevant, kan spørgsmålet om en eventuel overtagelse og vilkå-
rene herfor drøftes med Rigspolitiet og det private firma, som ejer og 
har opsat pavillonerne efter aftale med Rigspolitiet.  
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
Trine Bramsen 
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